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Tisztelt Elnök Asszony !

„Kap-e kormánygaranciát szombathelyi színház?” címmel a Házszabály 91 .§ (1) és (2 )
bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani dr . Hiller István, oktatási és kulturáli s
miniszternek .

Kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt időszakban sokat lehetett arról hallani, hogy a pénzügyi és gazdasági válság miat t
nagyberuházások leállítását tervezi a kormány . Ezek a hírek roppant elbizonytalanítják a vas i
megyeszékhely lakóit . A város régi álma ugyanis egy állandó kőszínház létrehozása.
Szombathely Megyei Jogú Város önkormányzati frakciói ugyanis a kormánytámogatásba n
reménykedve, mindannyian a színházalapítás mellett tették le a voksukat . A mai árakon
számolva a színház minimum 6-7 milliárd forintba kerülne, így teljesen kizárt, hogy ezt a
költséget a város önerőből fel tudná vállalni . A város költségvetése az elmúlt évek szocialista
gazdálkodása miatt óriási problémákkal küszködik . A megszorító intézkedések
(iskolabezárás, intézmény-összevonások) dacára jelenleg a mintegy 8 milliárd forinto s
önkormányzati adósság mellett évi 1 milliárd forintnyi működési hiánnyal gazdálkodik a
város. Ebben a helyzetben világosan kell látni, hogy mire költjük az adófizet ők pénzét .

A kormány által 2008. január 8-án megkapott első milliárdot, csak erre a célra, terület -
előkészítésre, terveztetésre, pályáztatásra, az építési munkálatok megkezdéséne k
előkészítésére használhatja fel az önkormányzat - állítólag . Felmerül a kérdés, ha a város nem
tudná kigazdálkodni egymaga a további milliárdokat, akkor mi történne ezzel a pénzzel .

Szombathelyiként és politikusként is vallom, hogy a városnak színház kell . Ennek
létrehozásához azonban a jelenlegi helyzetben kormánygaranciára van szükség.

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére



Kérdezem:

Mikor és milyen körülmények között kap Szombathely városa kormánygaranciát ebben a
parlamenti ciklusban arra, hogy megépül a városi kőszínház?

Várom Miniszter Úr válaszát !

Budapest, 2008 . október 22 .
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